
 

 

 

Zápis 

z jednání rady MAS Rozvoj Tanvaldska 

  

Místo: Centrum Sylvatica, Jiřetín pod Bukovou 15 

Datum, začátek:  19.10.2022 v 9:00 hod. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

 

Program: 
 

1. Studie hospodářsky a sociálně ohrožených území Libereckého kraje / Ing. Lukáš Chmel, 
manažer projektu Regionální stálá konference LK 

2. Informace k OPZ+ / Ing. Petr Ponikelský 
3. Informace k IROP / Ing. Filip Šafařík 
4. Informace k PRV a SZP / Josef Kucin 
5. Různé, diskuse 

 

Ad 1.  
Ing. Lukáš Chmel požádal o spolupráci při tvorbě specifické studie hospodářsky a sociálně ohrožených 
území pro oblast SO ORP Tanvald.  Dále pak podal podrobnou informaci o tom, že ORP Tanvald, dle 
vymezení od MMR ČR, spadá do tzv. hospodářsky a sociálně ohrožených území (ve zkratce „HSOÚ“).  
Na Libereckém kraji se této agendě věnuje Odbor regionálního rozvoje a evropských projektů 
Krajského úřadu Libereckého kraje za účasti Regionální stálé konference Libereckého kraje. V minulém 
roce byla započata práce na novém dokumentu s názvem „Studie hospodářsky a sociálně ohrožených 
území Libereckého kraje“. Pro pilotní studii bylo vybráno území ORP Frýdlant. Aktuálně se studie 
dokončuje. V současné době  se připravuje zpracování studie pro další HSOÚ, a to konkrétně pro ORP 
Tanvald. V této souvislosti  tedy oslovují subjekty působící v tomto území.  
 
Ad 2.  
Ing. Petr Ponikelský podal informace k aktuálnímu stavu OPZ+. Dále podal informaci k přípravě žádosti 
o dotaci z tohoto operačního programu včetně plánovaných aktivit tohoto projektu. 
 
Ad 3.  
Ing. Filip Šafařík seznámil přítomné s aktuálním stavem přípravy programového rámce IROP na období 
2021+. Na základě průzkumu zájmu v území a možného výběru z jednotlivých opatření IROP pro 
programové období  2021+ pak doporučil na která opatření se bude strategie MASRT zaměřena – 
školství, bezpečnost dopravy, rozvoj cestovního ruchu.  
 
Ad 4.  
Ing. Josef Kucin informoval, že zůstatek alokace k čerpání ve vázvách MAS pro přechodné období je ve 
výši 282 499 Kč Tato alokace musí být v roce 2023 vyčerpána. Následně pak navrhnul aby zůstatek 
alokace v byl využit na 8. Výzvu PRV zaměřenou na podporu spolkové činnosti.  
 
Usnesení 
Rada MAS Rozvoj Tanvaldska schvaluje vyhlášení 8. Výzvy PRV, zaměřenou na Článek 20, Základní 
služby a obnova vesnic ve venkovských oblastech, písmeno f) Kulturní a spolková zařízení včetně 
knihoven s alokací 282499,- Kč. 
Hlasování:  pro 6, Proti 0, zdržel se 0 
 
 



 

 

 
 
Ad 5.  
V rámci tohoto bodu jednání se do diskuse nikdo nepřihlásil a jednání tedy bylo ukončeno. 

 

Zapsala Tereza Šolcová    

V Jiřetíně p. Bukovou 19.10.2022 

 

 

 

                                             ----------------------------------- 

                                               Josef Kucin, předseda 


